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Poznań, 21 listopada 2016 r. 

Sz. P. 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: obniżenia krawężników na przejściu dla pieszych przez ul. Dmowskiego 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Zwracam się z prośbą o obniżenie krawężników na przejściu dla pieszych przez ul. Dmowskiego (przy 

ul. Hetmańskiej, wlot od strony Rynku Łazarskiego). Wysokie krawężniki przy chodniku oraz na azylu 

utrudniają poruszanie się osobom niepełnosprawnym i starszym. 

 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

         Tomasz Wierzbicki 


